
Kokó programja 
 
 
Tisztelt Sporttársaim! 
 
Egy évvel ezelőtt rendkívül sok valótlanság és rágalom ért, mely azóta sem nyert bizonyítást. 
Valaki, akinek útban voltam, és útban volt a túl népszerű rallye, a tagságot felhasználva 
félreállított. 
 
Az elmúlt egy év számomra, és számotokra is bebizonyította, hogy hiányzunk egymásnak. 
Hívtatok, hát itt vagyok, hogy együtt szerezzük vissza szeretett sportunk népszerűségét. 
Próbálok, próbáljunk, valami újat, valami mást kitalálni, ami újra a pálya mellé szólítja a 
nézők tízezreit. 
 
Programom lényege a következő: 
 
A Rallyesportnak a jelenleg tervezettnél több versenyre van szüksége. Elképzeléseim szerint 
hét versenyt rendeznénk, mínuszolás nélkül. Ennek megvalósítása érdekében felül kell 
vizsgálnunk a már jóváhagyott naptárt. A plusz két verseny: a Szombathely Rallye és az új, 
„Háromváros Rallye”! 
 
A Rallye szakág szervezeti felépítése elképzelésem szerint regionális rendszerben képzelhető 
el, területi elven. A régióban dolgozó szakemberek, versenyzők, rendezők kell, hogy 
képviseljék a saját térségük ügyét az RSB felé. Ebben a felosztásban ténylegesen és érdemben 
kaphat információt a sportvezetés. Versenyzői adatbank alapján kívánunk minden problémát, 
jelzést regisztrálni és megoldani, közösen a kijelölt régióval. A régiók egyeztetése mellett 
lehetőséget kapnak majd az amatőr versenyek rendezői és az amatőr versenyzők, melyek így 
az utánpótlás nevelését is szolgálják majd. A Rallye2 futamok lehetőségeit mind az ORB, 
mind pedig a regionális amatőr kupák működésével szinkronba kívánjuk hozni, ezáltal is 
népszerűsítve azokat.  
 
Életre kell hívnunk a Rallye Nemzeti -, és a Junior válogatottat, hogy sportolóink méltó 
elismerése a helyére kerüljön. 
 
Rendezvényeink lebonyolítását dinamikusabbá, pörgősebbé kívánjuk tenni, azok időtartamát 
rövidíteni szeretnénk. A nézők visszahódítása érdekében új Rallye látványosságokat kell 
megvalósítanunk, bemutató jelleggel. A rendezők bevonásával külön épített lelátókat, és 
látványos pályaszakaszokat kell kialakítani könnyen megközelíthető helyszíneken, mely a 
nézők, a szponzorok, az újságírók és a fotósok számára különleges látványosságot nyújtanak 
majd.  
 
Meg kell vizsgálnunk, a nézőink és versenyzőink körében is népszerű éjszakai versenyek 
megrendezésének lehetőségét is.  
 
A Rallye versenyek időtartama alatt, párhuzamosan más szakágaknak is lehetőséget kell 
biztosítsunk, mellyel tovább növeljük majd az autósport népszerűségét! A terveink között 
szerepel, a Miskolc-Lillafüred-Hollóstető Rallye gyorsasági és hegyiverseny közös 
lebonyolítása, mely egész napos családi programot nyújt a nézőinknek. A nyírádi Autósport 
Centrum lehetőségeit kihasználva, az autósportért rajongó tömegeket szolgálva – az OB 
keretén belül – közös rallye, rallyecross, autocross autósport fesztivált fogunk megvalósítani.  



Továbblépve, a versenyek záró akkordját, a díjkiosztót, a térség ünnepévé kell tenni. A 
díjkiosztókat vissza fogjuk vinni a színházakba, a főterekre, hogy az a városaink, nézőink, és 
versenyzőink ünnepe legyen. Érezze a város, a térség, hogy a Rallyenak otthon teremtett.  
 
A médiában rejlő lehetőségeinket sokkal jobban ki kell használnunk. Ennek érdekében 
központi médiairányítást, és minőségi kiszolgálást kívánunk megvalósítani. Az írott és 
elektronikus sajtó munkatársait vissza kell, hogy hozzuk a pályák mellé. A versenyek előzetes 
és folyamatos rallye híradói, a rádió, a televízió és az írott sajtó a térség autósport 
rendezvényének érdekeit kell, hogy szolgálják.  
 
A Rallye népszerűségét kihasználva és hitelét visszaszerezve, a megújult elnökségre 
támaszkodva, és nem a versenyzőket terhelve fogjuk megteremteni a nevezési díjak 
támogatását. Az elkövetkező napok első lépése a rendezőkkel történő párbeszéd kell, hogy 
legyen, a bajnokságok kiszámítható lebonyolításának biztosítása érdekében, hogy 
versenyzőink és támogatóink bízhassanak a Rallye jövőjében.  
 
Végül, de nem utolsó sorban meg kell említeni, rendkívül fontos számunkra a felügyelő 
testület, illetve a sportbírói gárda fiatalítása.  
 
Mi egy olyan Rallye „üzemet” szeretnénk kialakítani, ahol nincs kis és nagy probléma, ahol 
nincs kis és nagy versenyző. Egyenrangú versenyzőink problémáinak megoldása a feladatunk, 
nekünk a rajttól a célig a versenyző ügyét kell szolgálnunk. 
 
Összefogásra és egységre van szükség ahhoz, hogy a Rallyesport ismét visszaszerezze 
szurkolóit, támogatóit és megérdemelt népszerűségét. Mindezért kérlek benneteket, hogy 
támogassátok a Rallye Örökös Bajnokát és a Rallye ügyét. 
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